
Rondvraag - Commissie BEM 7 september 2022

De fractie BVNL heeft de volgende vraag ingediend:

Op locaties waar Oekraïense vluchtelingen worden opgevangen verschijnen steeds meer mannen en 
dat terwijl de Oekraïense overheid hen in de meeste gevallen heeft ontzegd het land te verlaten. Je 
zou je dan ook kunnen afvragen hoe het kan dat deze mannen nu zich aanmelden? Aangezien 
documenten in die delen van de wereld in de regel te koop zijn én de Veiligheidsregio geen enkel 
onderzoek doet naar de achtergronden van deze vluchtelingen (begrepen wij uit eerste hand) is het 
onduidelijk wie zij zijn en waar zij nu, 6 maanden na het uitbreken van de oorlog eerder verbleven.
Zelfs Oekraïense vluchtelingen maken zich daar zorgen over. Zijn dit mensen met goede bedoelingen 
en is het uitgesloten dat zij banden hebben met Rusland? 

Is dit ook het geval in het provinciehuis? Hoe is de veiligheid in de meest brede zin des woords 
gewaarborgd, waaronder begrepen, in het geval van het provinciehuis, de informatieveiligheid. 


